
Schriftelijke vragen: 
1. Kent het Dagelijks Bestuur (DB) het voornemen van de staatssecretaris om dit 

topkenniscentrum te realiseren? 
2. Is het DB met ons van mening dat een dergelijk topkenniscentrum een aanwinst voor Breda 

is en een versterking van het werken aan klimaatadaptatie, zoals dat vanuit het waterschap 
vorm krijgt? 

3. Is het DB bereid om te verkennen of dit topkenniscentrum in Breda gevestigd kan worden? 
Deze verkenning kan eventueel samen met de gemeente Breda ondernomen worden; 

4. Is het DB bereid om zich sterk te maken bij de staatssecretaris om dit topkenniscentrum naar 
Breda te halen? 

In afwachting van uw antwoord, 

Fractie Water Natuurlijk, 

Voor deze Wieke Bonthuis, 
fractievoorzitter 

Fractie VVD, 

Voor deze Cecile Franssen 
fractievoorzitter 


